
Protokoll Rrk-möte   
 
Tid:  10 november 2015 kl 18.00 
 
Plats:  Lergodsvägen 2, Ödsmål (hos Thomas Liebig) 
 
Kallade: Lennart Hermansson, Rune Hixén, Thomas Liebig, (Nils-Erik Nilsson), (Jörgen Olsson),   
                         Peter Strandvik, Lars Viktorsson, (Ingemar Åhlund), Matti Åhlund. 

Frånvarande ledamöter inom parentes. 
-  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -   
  
Mötets öppnande 
 
Val av mötesordförande: Peter Strandvik  
 
Tillkommande punkter: Inga. Sluttid ca kl 22.00 
 
 
 
Artportalen. 
Reflexioner kring Artportalen. Diskussion om hur administrationen fungerar.  
Vi noterar avvikelser från förväntad rapportmall, som vi upptäcker. Rapportmallen är för närvarande ej  
ändringsbar. 

 
Diskussion om vad som skall administreras och med vilken ambitionsnivå.  
Vi validerar alla rapporter enligt rapportmallen. Vi slår bara ihop fynd, där det är uppenbart att det gäller 
samma fåglar. 

 
Kommentarer rörande en felbestämd Stäpphök/Tornfalk. 

 
Sammanslagning av fynd. Mail från Anders Wirdheim om att olika Rrk hanterar sammanslagningar av 
havsfåglar olika. Vi avvaktar rapporteringsmöte i vinter och hoppas på riktlinjer att följa. Vi uppmanar 
rapportörer att vara noggranna med tidpunkter vid rapportering. Det skulle underlätta om vi ska kunna 
avslöja dubbelräkningar. 
 
 
 
Arbetsordning. 
Validering/bedömning av inkomna rapporter. Vi gör detta minst en gång/månad. 
Påminnelser till personer om att sända in rapport. Vi beslöt att påminnelse ska ske efter höstmötet.        
Övrig arbetsordning. Vi bordlade denna diskussion. 

 
 
 

Raritetsrapporter och observationer 
Diskussion kring några inkomna raritetsrapporter. Bilaga 1: Vi diskuterade nio rapporter, varav två 
godkändes för publicering, fem underkändes och en rapport skickades vidare till Rk.  
Rapport 22108 (ob. Skrikörn) blir avhängig av Rk:s beslut.   

   
Kvarvarande rapporter att begära in. Vi gick igenom listan med observationer, där raritetsrapport saknas. 
Observationer med frågetecken. Diskussion om hur vi skall hantera dessa. Vi återkommer i frågan. 
     
Vi underkände ett antal observationer, som rapportören inte kunnat styrka. 
Observationer med dialog. Diskussion kring rutiner och hantering. Vi får lära oss nya Artportalen och 
återkommer i frågan. 
 
 
 
Hemsidan 
Rapportmallen fastställes. Innan den läggs ut på hemsidan gör Rune en jämförelse med mallarna från 
Göteborg, Halland, Västergötland och Dalsland. Detta för att kunna hitta rätt nivå. 



 
Övriga synpunkter på Rrk:s del av BohOF:s hemsida. Justeringar, förändringar, förbättringar av hemsidan? 

Vad? Och av vem? Vi låter den punkten stå kvar. 
 
 
 
Övriga frågor 
Fågelåret 2015 och Nrk-texter. Fågelåret 2014 är på gång innan jul. De som kan skriver. Nrk-arterna för år 
2015 klara 2016-03-01. 

 
Beslutades att upphäva avstängningen av en rapportör, men med vissa restriktioner. Gäller fr.o.m 2016-01-
01. Rune formulerar ett förslag till skrivelse. 

 
Årsberättelse till BohOF:s styrelse. Peter skriver ett utkast och skickar ut det till övriga för respons. 

 

 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor diskuterades. 
 
 
Nästa möte 
 
Datum för nästa möte: 2 mars 2016. Eventuellt på Marstrand. 
 
 
Ödsmål  2015-11-10    
 
Lars Viktorsson, Sekreterare 


